

## جينكو بيلوبا إميسا

### مضغوطات

#### التركيب:

يحتوي الفرقع على 60 ملخ من خلاصة أوراق نبات الجنكوجبيلوبا والمكونة من 22 - 27% غликوزيدات فلافونية، كما تحتوي الخلاصة على 5 - 7% لاكتونات تريبينية محددة بنسبة الجنكوجوليادات، أ، ب وج وكذلك بالمحتوى من البيلوباليد.

#### الوصف والخواص:

يعتبر المستحضر من المستحضرات الطبيعية الحاوية على خلاصة معيارية من أوراق شجرة الجنكوجبيلوبا. تستعمل لتحسين جريان الدم في الدماغ والأطراف دون التأثير على المناطق ذات الجريان الطبيعي.

يحسن المستحضر من فعالية الجريان بالمساعدة على الحفاظ على مرونة الشرايين والأوعية الشعرية، حيث يسهل وصول الدم والأكسجين إلى الدماغ والأطراف أو أي مكانة أخرى تتميز باحتوائها على أوعية دقيقة مثل العيون والأذن.

- يحسن المستحضر من وظائف الإدراك الأخرى: يزيد من سرعة نقل المعلومات بين الخلايا العصبية وذلك بزيادة تدفق الدم إلى الدماغ والجملة العصبية المركزية. وكذلك بتثبيط عامل تنشيط الصفائح الدموية المسبب لتجمع الصفائح مما يؤدي إلى إنفاس لزوجية الدم. وقد أجريت بعض التجارب السريرية المراقبة وفحست فعالية المستحضر في تخفيف بعض الأعراض مثل صعوبة التركيز والتنكر، التشوش، نقص الطاقة، التعب ونقص الأداء الفизيائي.

- يحسن المستحضر من صحة العين: تعتبر مساحة البقعة في شبكة العين هي المسؤولة عن القراءة الدقيقة، وهي حساسة بشكل خاص للضرر الذي تسببه الليبيادات حرارة الجذور.

يحسن المستحضر من صحة العين عند المسنين من خلال خواصه المضادة للتآكسد، فهو يحمي الجسم من أضرار الخلايا المؤكسدة والتي تسببها الجذور الحرة.

#### الاستخدام:

- يزيد المستحضر عمل وظائف الدماغ، بما فيها الذاكرة والتركيز، كما يحسن وظائف الإدراك الأخرى، ولهذا السبب يعتبر المستحضر مفيداً ومساعد في مرض الخرف ومرض الزهايمير.

يحسن من جريان الدم إلى الدماغ والأطراف والنهايات (الذراعان، الأرجل، العيون وداخل الأذن ...).

- كمضاد أكسدة طبيعي، يساعد المستحضر الجملة الدفاعية بالجسم في قتل الجذور الحرة التي تسبب تخريب الخلايا.

#### التأثيرات الجانبية:

يعتبر المستحضر جيد التحمل بالجرعات الموصوفة. يمكن أن تظهر اضطرابات معوية متعددة الشدة ونادراً تفاعلات جدية تحسسية.

يمكن لبعض الأشخاص أن يصابوا بصداع مؤقت ومتوسط الشدة في الأيام الثلاثة الأولى من استخدام المستحضر.

#### التحذيرات:

- لم يتم تقييم المستحضر على الأطفال لذلك يجب وصفه فقط للبالغين.

- يجب على العوامل والأمهات المرضعات استشارة الطبيب قبل استخدامه.

- يجب استشارة الطبيب عندما يراد مشاركة المستحضر مع مضادات التخثر أو مضادات الالتهاب غير الستيروئيدية.

- قد يكون للمستحضر تدخلات دوائية غير معروفة أو مدرجة بالنشرة، استشر الطبيب أو الصيدلي في حال كنت تعاني من أمراض أو حالات صحية معينة.

#### الجرعة:

فرقع واحد مرتين يومياً (60 ملخ) من أسبوعين إلى 12 أسبوع للحصول على الفائدة العظمى للمستحضر.

#### العبوة:

علبة تحتوي على 30 مضغوطة ملبسة من جينكوجبيلوبا إميسا.

## **GINKGO Biloba EMESSA**

### **Composition:**

Each GINKGO Biloba tablet contains: 60 mg of Ginkgo Biloba Leaf Extract with a scientifically supported Composition of 22 – 27% flavonoid glycoside, and 5 – 7% terpene lactone as measured by the percentage of Ginkgolides A, B, and C as well as Bilobalide content.

### **Description and Properties:**

GINKGO Biloba is an all-natural, standardized extract of the leaves of the tree Ginkgo Biloba, used to improve blood circulation to the brain and extremities, without a borrowing effect on adjacent areas of normal flow. It promotes efficient circulation by helping to maintain the elasticity of arteries and capillaries. This makes it easier for blood and oxygen to reach the brain and extremities or other places characterized by fine capillaries like the eyes and ears.

GINKGO Biloba improves cognitive functions: it increases the rate at which information is transmitted between nerve cells by increasing blood flow to the brain and the Central Nervous System (CNS). Also, by inhibiting platelet Activating Factor (PAF) - induced platelet aggregation and reducing the resulting viscosity of the blood. Several controlled clinical trials tested the effectiveness of product in mitigating symptoms such as: Difficulties of concentration and memory, confusion, lack of energy, tiredness and decreased physical performance.

GINKGO Biloba promotes eye health: the macular area of the retina is responsible for fine reading, and is particularly sensitive to damage by lipid free radicals. GINKGO Biloba may promote eye health in the elderly through its protective antioxidant properties. It protects the body from oxidative cellular damage caused by free radicals.

### **Usage:**

GINKGO Biloba increases brain function, including memory, concentration and enhances cognitive function. This is why product is beneficial and helpful with dementia symptoms and Alzheimer's disease. GINKGO Biloba promotes circulation to the brain and extremities (arms, legs, eyes, inner ear, etc). GINKGO Biloba as a natural antioxidant, may help support the antioxidant defense system in fighting free radicals that may alter cells.

### **Adverse reaction:**

GINKGO Biloba appears to be well tolerated at prescribed doses. Adverse reaction include mild gastrointestinal discomfort, and rare reports of allergic skin reactions. Some people may experience a mild, transient headache for the first two or three days of use.

### **Warnings:**

GINKGO Biloba has not been evaluated in children and should only be used by adults. Pregnant or breast feeding mothers should consult a physician prior to use. Consult a physician if using concurrently with anticoagulant or NSAID medications. There may be unknown food supplements drug interactions or interactions not included in the bulletin. Consult the doctor or the pharmacist if you have specific illness or health **conditions**.

### **Dosage:**

1 tablet (60mg) twice daily. Allow from 2 weeks up to 12 weeks for optimum benefits.

### **How supplied:**

A box contains 30 coated tablets of GINKGO Biloba EMESSA.